

# *Curriculum Vitae*

**Name:** Ansam Abd-Algfoor Hasan

**D.O.B:** 12<sup>th</sup> of October 1979

**Nationality:** Iraqi

**Current Address:** Mosul-AlZuhoor

**Mobile:** +964 7707489825

**E-mail Address:** [ansam.hasan@uoninevah.edu.iq](mailto:ansam.hasan@uoninevah.edu.iq)

## **Education:**

- Bachelor's degree of College of Veterinary Medicine, University of Mosul, Iraq since 15<sup>th</sup> July 2004.
- Master's degree of College of Veterinary Medicine, University of Mosul, Iraq since 20<sup>th</sup> June 2010.

## **Work Experiences:**

### ➤ **Ministry of Science and Technology**

I have been employed in the Ministry of Science and Technology at Mosul branch, since 2011 until 2019.

### ➤ **Nineveh University, Nineveh Medical College, Department of Chemistry and Biochemistry**

I have been employed in the Department of Chemistry and Biochemistry, Nineveh University, since 10<sup>th</sup> July 2019. I have taught a number of bachelor's courses within the department.

الاسم الكامل : أنسام عبد الغفور حسن المعماري

تاريخ الولادة: ١٢-١٠-١٩٧٩

الجنسية: عراقية

العنوان الحالي : حي الزهور – الموصل

الهاتف : 009647707489825

البريد الإلكتروني: ansam.hasan@uoninevah.edu.iq

### التعليم:

- حاصلة على بكالوريوس من كلية الطب البيطري ، جامعة الموصل ، العراق منذ 15 تموز (يوليو) 2004.
- حاصلة على درجة الماجستير في كلية الطب البيطري، جامعة الموصل، العراق منذ 20 يونيو 2010.

### خبرات العمل:

#### وزارة العلوم والتكنولوجيا

- عملت في وزارة العلوم والتكنولوجيا بفرع الموصل منذ عام 2011 حتى 2019.

#### جامعة نينوى ، كلية الطب نينوى ، قسم الكيمياء والكيمياء الحيوية

- أعمل حاليا في قسم الكيمياء والكيمياء الحياتية في جامعة نينوى ، منذ 10 تموز 2019. وقد قمت بتدريس عدد من المواد الدراسية لطلاب البكالوريوس في القسم.